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Vergadering Wijkraad Padbroek 
 
Woensdag 20 september 2023 
Tijd:  19:30 uur 
Plaats: Doehuis 
 
Aanwezig:          Jan Mulder (secretaris) [wd 1] 
                           Shirley van Hoof (voorzitter) [wd 3] 
  Jacques Klaver  
     Tiny Ooms [wd 3] 
                           Adrie Muyris [wd 4] 
 Jasper Zandvliet [wd 2] 
                           Sjef Rensman (notulist) [wd 6] 
                           Han van Oort 
                            
 
Afgemeld:  Melany Kreileman (penningmeester) [wd 3] 
                           Nannie Verbruggen [wd 2] 
 Piet Kok [wd 2] 
    Gitta Lekatompessy [wd 1] 
          

 

 
1. Opening 
 
Shirley opent om 19.30 uur de vergadering. 
 

 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
 

Wijziging statuten Wijkraad, Het Doehuis en Zonnebus. 
Shirley en Jan zijn naar de notaris in Malden geweest voor het tekenen van de wijzigingen in de drie 
statuten. Alles is nu geregeld. 

 

Subsidie aanvraag ‘Elke kat telt’ 
De subsidie aanvraag is ingetrokken. 

 
Subsidie aanvraag Cuijk Ontmoet 
Cuijk Ontmoet dient haar jaarlijkse subsidie van €200,- in. De leden van de wijkraad gaan akkoord. 

 
Bezoek Antoinette Maas op 17 januari 
Op 17 januari wil wethouder Antoinette Maas een bezoek brengen aan de wijkraad. Het voorstel is om 
de vergadering van 10 januari te verschuiven naar 17 januari. Iedereen gaat daarmee akkoord. 
 
Afvalproef in Padbroek 
Volgens de Gemeente was het een groot succes, maar wij denken daar anders over. Er wordt 
bijvoorbeeld afval in bakken gedumpt waar het niet in thuishoort zoals groenbakken. Er is bij de 
Gemeente geld beschikbaar voor het opruimen van zwerfafval. Informatie daarover op de website van 
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de Gemeente. Tiny gaat een mail sturen naar David Sölez. Tiny start Team Zwerfvuil dat een 
maandelijks rapport zal moeten maken. Team Zwerfvuil komt als nieuw punt op de agenda van de 
wijkraad. 

 
Gesprek met duurzaamheid en gebouwen beheer 
We hebben een gesprek gehad en daaruit is voortgekomen dat het mogelijk moet zijn om 
zonnepanelen op het pannengedeelte van het Doehuis en de opslagschuur te leggen. We gaan aan 
de slag om dat geregeld te krijgen. 
 
Route 33 
In het kader van Route 33 komt de burgemeester op 3 oktober naar de 4 wijken van Cuijk. De 
ontvangst is in het Doehuis. Vandaar gaat ze met de Zonnebus door alle wijken naar MFA de Valuwe. 
Daar presenteren de wijken zich met posters en zorgt Safina voor hapjes. Melany zingt dan het lied 
Route 33 op de wijs van Route 66. Tekst is gemaakt door Melany en Jan en gaat over de 
steekwoorden die men over hun wijk gegeven heeft. Met een drone zijn beelden gemaakt die worden 
getoond. 
 

3. Punten ingebracht door Tiny Ooms 
 

Rattenplaag in Padbroek. 
Het is ernstig met de ratten in Padbroek. Ze zitten al in huizen en knagen zich een weg via het hout 
zoals kozijnen. Meldingen bij de Gemeente via de mail of post komen terug met de mededeling dat 
men het bijvoorbeeld met de verhuurder moet regelen. Het is waarschijnlijk zo dat de Gemeente 
wettelijk verantwoordelijk is. Han gaat het aan de orde stellen binnen LvC. Het is zo ernstig dat het nu 
actief bestreden moet worden. Eventueel moet de Raad met een plan komen. 

 

Communicatie met de Gemeente. 
Andere wijkraden klagen dat de communicatie met de Gemeente niet goed loopt. Shirley en Jan 
zeggen dat ze geen problemen hebben. Arno van Hagen, onze contact ambtenaar, zorgt er voor dat 
we bij de juiste persoon komen of regelt zelf al zaken. We hebben ook goede contacten met Hilly van 
Nispen, onze gebiedsmakelaar en een aantal wethouders. 

 

 
4. Verslag 21 juni 2023 
 
Geen opmerkingen. 
 

5. De Zonnebus 
 
In Haps is men niet tevreden over de resultaten tot nu toe, alleen op woensdag naar Cuijk rijden. Met 
ingang van 1 oktober start men met een belbus, 5 dagen per wijk. Details worden nog uitgewerkt. 
Vanwege zijn gezondheid is Charles gestopt bij de Zonnebus. Er zijn contacten met Sociom over het 
vervoer van ouderen naar de dagbesteding in de Parasol. 
 

 
6. Het Doehuis 
 
Er zijn geen opmerkingen over het Doehuis. 
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7. Terugmelding coördinatoren 
 
AED 
Er is 1 oproep geweest geweest. De AED op het Kievietenveld wordt regelmatig geblokkeerd door 
geparkeerde auto’s. Er wordt bekleken of hij verplaatst kan worden. 
We hebben in de bussen een AED en we zouden met de wethouder moeten kijken of we daar een 
vergoeding voor kunnen krijgen. 
 
Buurt Bestuurt en Buurt Preventiegroep 
Op het moment is het rustig in Padbroek. Er zijn wat Roemenen gesignaleerd die om het Doehuis 
fietsen, maar er zijn geen incidenten geweest. 
 
Speeltuinen 
Het zand van alle speeltuinen is schoongemaakt. Er zijn twee kleine speeltuinen die nauwelijks 
gebruikt worden. We gaan kijken of de speeltoestellen samengevoegd kunnen worden voor een 
andere speeltuin. 
 
Wijkkrant 

Op dit moment ligt de wijkkrant bij de drukker. We hebben tot nu toe de afvalkalender in 
de wijkkrant gepubliceerd, maar eigenlijk zou de Gemeente dat moeten betalen. We 

gaan in overleg met David Sölez daarover. 
 
Buurt Groengroep 
Het contract met de Gemeente wordt aangepast. Men heeft planten moeten vervangen in het 
Doehuis stuk die de Gemeente heeft betaald. 
 
Cuijk Ontmoet 
Deze zomer zijn er twee uitstapjes geweest. Een naar Verdeliet en een naar Zoo Overloon. Voor het 
najaar ligt er al een planning klaar. Een is een lezing van Peter van Laarschot en de andere een 
boottocht. 
 
Website/ Facebook 
Vanaf nu staan de notulen van de vergadering op de website. 
 

8. Rondvraag en sluiting  
 
Shirley: Men is weer druk bezig met een nieuw Moordspel in het Doehuis. 
Op 29 oktober hebben we de Halloweentocht 
 
Adrie: Aankomende vrijdag is er een feest in het IKC omdat de school De Zevensprong 50 jaar 
bestaat. 
 
Om 22:10 uur sluit Shirley de vergadering. 


